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Pedagogická fakulta MU         Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2022/2023 

Č. j. MU-IS/38432/2023/1948542/PdF-1 

 

Zápis ze 4. zasedání AS PdF MU 

ze dne 7. února 2023 

(od 14:00, Konferenční a relaxační místnost RUV) 

 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora:    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   (přítomno celkem 19 senátorek a senátorů) 

  

Omluveni: 

Dominik Justin Zelinka 

Bc. Ondřej Voráč  

Mgr. Pavel Sochor, Ph.D. 

      

Hosté:  

 

 

Zapisovatel: 

Mgr. David Košatka  

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc. 

Mgr. Petr Kamenický, Ph.D.  

doc. Mgr. Jana Kratochvílová, Ph.D.  

Mgr. Anastasija Sokolova, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

PhDr. Mgr. Dana Zámečníková, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. 

Mgr. Iva Frýzová 

 

Bc. Michal Bezůšek  

Mgr. David Košatka 

Mgr. Bc. Dominik Levíček  

Mgr. Pavla Žáková 

Mgr. et Mgr. et Mgr. Bc. Lucie Hájková  

Michaela Skalníková 

Bc. Vojtěch Antoš  

Karel Frnka  

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. 

prof. PhDr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed. 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. 

Mgr. Petra Vystrčilová, Ph.D. 

 

doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D. 

Ing. Šárka Kvizdová 

Mgr. Dagmar Kyselová 

Mgr. Petr Šimík 

Mgr. Jan Šplíchal 

Radim Sajbot  

Nepřítomen: 

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  
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Návrh programu zasedání senátu: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023 

3. Projednání záměru děkanky jmenovat proděkanky a proděkany 

4. Stanovisko k případům sexuálního obtěžování na PdF MU 

5. Různé  
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1. Schválení programu zasedání 

 

Předseda Adam zahájil 4. zasedání AS PdF a přivítal senátorky, senátory a hosty. Přednesl 

změny v personálním složení senátu. Mandát pozbyl v souvislosti s novou funkcí proděkana dr. 

Marek Lollok; nahradila jej další náhradnice v pořadí senátorka Iva Frýzová. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Kratochvílovou a sen. Frnku jako 

skrutátory 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022-2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

AS PdF MU schvaluje program 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

2. Schválení zápisu z 3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

 

Předseda Adam neobdržel žádné připomínky k zápisu. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v akad. 

roce 2021/2022. 

 Pro: 18; proti: 0, zdržel se: 1; 

 

3. Projednání záměru děkanky jmenovat proděkanky a proděkany 

 

Předseda Adam připomněl, že se jedná o nový tým, který si vybrala děkanka Simona 

Koryčánková. Dle zákona o vysokých školách senát proděkany a proděkanky neschvaluje, 

pouze se k záměru děkanky je jmenovat vyjadřuje. Předseda Adam navrhl, aby bylo posléze 

hlasováno o všech jménech na jednom hlasovacím lístku. Hlasování probíhá tajně.  

Děkanka Koryčánková představila nové vedení Pedagogické fakulty pro funkční období 

2023-2027 v rámci připravené prezentace. Novou tajemnicí fakulty bude Ing. Šárka 

Kvizdová. Postupně se představili noví proděkani a proděkanky (detaily níže). 

 

Navrhovaná jména na jednotlivé proděkany a proděkanky: 

 

 RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. - proděkanka pro rozvoj a strategii Pedagogické 

fakulty MU 

 PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. - proděkanka pro kvalitu a záležitosti studentů 

a absolventů Pedagogické fakulty MU 
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 Mgr. Petra Vystrčilová, Ph.D. - proděkanka pro internacionalizaci a vnější vztahy 

Pedagogické fakulty MU 

 prof. PhDr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed. - proděkan pro výzkum a akademické 

záležitosti Pedagogické fakulty MU 

 doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. - proděkan pro bakalářské studium a přijímací řízení 

Pedagogické fakulty MU 

 Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. - proděkan pro magisterské studium a celoživotní 

vzdělávání Pedagogické fakulty MU 

 

Ing. Kvizdová se představila senátu. S prací na pozici tajemnice má již zkušenost.  

Prod. Svobodová bude mít na starosti gesci pro rozvoj fakulty a strategii. V současné době se 

bude zabývat strategií MŠMT a praxemi.  

Sen. Vrubel se zeptal, jaké místo bude mít v jejím pojetí projektové oddělení. 

Prod. Svobodová by se ráda zaměřila především na propagaci výsledků fakulty. 

Děkanka Koryčánková představila dr. Vaďurovou jako svou statutární zástupkyni.  

Prod. Vaďurová bude pokračující proděkanka pro kvalitu a záležitosti studentů a absolventů. 

Chce se zaměřit především na kvalitu studijních programů a hodnocení akademických 

zaměstnanců a zaměstnankyň. Zaměřovat se bude také na problematiku genderu a bezpečného 

prostředí a na záležitosti absolventů a absolventek. V neposlední řadě to bude oblast 

stipendijních fondů. 

Prod. Vystrčilová bude mít na starosti internacionalizaci fakulty a rozvoj vnějších vztahů. 

Dále by ráda popularizovala výzkumné projekty, uchazečskou kampaň a využití Portálu MU. 

Předseda Adam se doptal, jak spolupracuje na předání agendy s dr. Z. Janíkem. 

Prod. Vystrčilová je s dr. Z. Janíkem při předávání agendy v úzkém kontaktu. 

Prod. T. Janík zůstane v pozici proděkana pro výzkum a akademické záležitosti. Bude mít na 

starost agendu doktorského studia, výzkum, tvůrčí činnost, publikování a ediční činnost. 

Sen. Vrubel se doptal na aktualizovaný seznam vydavatelství MU, který je pro některé obory 

těžko dosažitelný; Pedagogická fakulta má vlastní seznam. Dotázal se, zda se na základě toho 

bude seznam Pedagogické fakulty nějak aktualizovat. 

Prod. T. Janík reagoval, že univerzitní seznam cílí na nejprestižnější obory, a proto z něj 

některé malé obory vypadnou. Hodnocení tvůrčí činnosti na úrovni fakulty se bude průběžně 

aktualizovat.  

Prod. Káňa svou prezentaci započal tím, že jeho gesce zůstává stejná. Svou agendu bude dále 

zlepšovat. Dlouhodobým úkolem na Pedagogické fakultě je elektronizace administrativy, nyní 

především ve vztahu ke komunikaci a přijímacím řízení.  

Prod. Lollok je novým proděkanem pro magisterské studium a CŽV. Rád by navázal na práci 

doc. Kroči. Dále by se rád věnoval agendě microcedentials. 

Sen. Vrubel se zeptal, jakým způsobem bude prod. Lollok pracovat na tom, aby se úroveň 

CŽV vyrovnala úrovni celouniverzitní, zejména ve vztahu k přístupu ke studujícím.  

Prod. Lollok se zaměří především zejména na to, jak CŽV komunikovat směrem ven. 

Děkanka Koryčánková: Na pozici vedoucí personálního oddělení se vrací Mgr. Dagmar 

Kyselová a vedoucím sekretariátu zůstane Mgr. Jan Šplíchal. Poděkovala za podporu senátu a 

těší se na spolupráci. 

 

Proběhla tajná volba. 
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Předseda Adam vyhlásil 20-minutovou přestávku pro sečtení hlasů. Po přestávce skrutátoři 

vyhlásili výsledky hlasování: 

 

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. - proděkanka pro rozvoj a strategii Pedagogické fakulty MU  

Pro: 16, proti: 1, zdrželi se: 2.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkance RNDr. Haně Svobodové, Ph.D., tak jak byla 

navržena děkankou. 

 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. - proděkanka pro kvalitu a záležitosti studentů a 

absolventů Pedagogické fakulty MU 

Pro: 17, proti: 0, zdrželi se: 2.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkance PhDr. Heleně Vaďurové, Ph.D., M.Sc. tak jak byla 

navržena děkankou. 

 

Mgr. Petra Vystrčilová, Ph.D. - proděkanka pro internacionalizaci a vnější vztahy Pedagogické 

fakulty MU 

Pro: 17, proti: 0, zdrželi se: 2.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkance Mgr. Petře Vystrčilové, Ph.D., tak jak byla 

navržena děkankou. 

 

prof. PhDr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed. - proděkan pro výzkum a akademické záležitosti 

Pedagogické fakulty MU 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkanu prof. PhDr. Tomáši Janíkovi, Ph.D., M.Ed., tak jak 

byl navržen děkankou. 

 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. - proděkan pro bakalářské studium a přijímací řízení 

Pedagogické fakulty MU 

Pro: 15, proti: 2, zdrželi se: 2.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkanu doc. Mgr. Tomáši Káňovi, Ph.D., tak jak byl navržen 

děkankou. 
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Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. - proděkan pro magisterské studium a celoživotní vzdělávání 

Pedagogické fakulty MU 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0.  

AS PdF MU vyjadřuje podporu proděkanu Mgr. et Mgr. Marku Lollokovi, Ph.D., tak jak byl 

navržen děkankou. 

 

4. Stanovisko k případům sexuálního obtěžování na PdF MU 

 

Předseda Adam dostal několik podnětů, aby tento bod zařadil jakožto bod zasedání. Jedná se 

o velmi komplikovanou a mnohovrstevnou záležitost. Vznesená obvinění z nevhodného 

chování a sexuálního obtěžování mají řadu aspektů: na jedné straně nutná ochrana obětí, na 

straně druhé nutná presumpce neviny, dále určitá nedostupnost faktů, dynamicky se vyvíjející 

mediální obraz, nová, dobou dostatečně neprověřená metodika k řešení podobných případů, 

zjitřené emoce. Z toho důvodu vyzval senát, aby projednávání tohoto bodu bylo klidné a 

věcné. Akademický senát není soudní tribunál; úlohou AS není soudit a rozhodnout o vině, 

ale jako nejvyšší samosprávný orgán fakulty má bdít nad tím, aby procesy probíhaly tak, jak 

mají. Dále stručně shrnul současné dostupné informace: v květnu 2022 si několik studentek 

stěžovalo na nevhodné chování některých pedagogů z Katedry tělesné výchovy a výchovy ke 

zdraví na výcvikových kurzech. Ohlašovatelky se obrátily na kontaktní osobu, prod. 

Vaďurovou, která stížnost dále dle Metodiky předala řešitelce pror. Koryčánkové, v té době 

prorektorce MU. Ta případ po konzultace s právním a personálním odborem RMU posoudila 

a předala doporučení vykonavateli, v té době děkanovi PdF J. Němcovi. V řešení případu bylo 

postupováno dle platné Metodiky. K nahlášenému chování mělo docházet opakovaně. 

Studentky neměly pocit, že by byly dostatečně informovány o tom, jak byla situace řešena. 

Případem se začaly zabývat Seznam zprávy. K situaci se vyjadřovaly také další subjekty, jako 

jsou některé studentské komory akademických senátů fakult MU, dále svá prohlášení 

zveřejnili po SK AS PdF MU také děkan Němec, nová děkanka Koryčánková a rektor Bareš. 

Studentská komora AS PdF svolala 30. 1. jednání, na níž postupně pozvali prod. Vaďurovou, 

děkana Němce a pror. Koryčánkovou. Následovala tisková zpráva vydaná mluvčím MU R. 

Sajbotem. Předseda Adam se také 31. 1. 2023 setkal s Nikol Kottovou a Terezií 

Poledníkovou, autorkami petice na podporu vyučujících, kteří v kauze figurují. Shrnul 

motivaci autorek petice k sepsání petice: dle jejich slov to byl především nesouhlas s mediální 

kampaní, dále obavy o pověst katedry tělesné výchovy a výchovy ke zdraví, i celé fakulty; 

petice vyšla od studentek, katedru s jejím sepsáním seznámily.  

Předseda Adam otevřel rozpravu k tématu. O slovo požádala děkanka Koryčánková. 

Děkanka Koryčánková poděkovala za možnost vystoupit a vyslovit se k současné situaci. 

Zdůraznila, že když dostala podnět od studentek, jednali se svým týmem rychle a během 

měsíce byl tento podnět vyřízen a vrácen na fakultu, aby mohl být vykonán. Dodala, že 

podněty byly anonymizované a nebyly dosti podrobné. Byly projednávány v souladu 

s Metodikou, která musí chránit jak nahlašovatelky, tak nahlášené. To je přísně dáno právním 

rámcem, který je nutný k tomu, aby nedošlo k dehonestaci na jedné či druhé straně. Sama 

nacházela v podnětech souvislosti, na které se snažila doptávat. Společně s personálním 

oddělením a právním odborem situaci posoudili a předali návrh řešení k vykonání doc. 

Němcovi. Vše bylo zaprotokolováno a v míře, která je možná, byla v červnu 2022 informace 
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o řešení předána nahlašovatelkám. Tím byl podnět vyřízen. Kauza si posléze našla cestu do 

médií, jednalo se dle ní však rozsahem i do jisté míry obsahově o jinou kauzu než byla ta, 

která byla nahlášena. Když začala další svědectví a informace zveřejňovat média, jejich obsah 

nekopíroval to, co dostali jako první podnět. Čím více se objevovalo článků, tím více rostlo 

množství podrobností. Oba nahlášení pedagogové byli poté odstaveni od výuky a s oběma byl 

rozvázán pracovní poměr. Dále dodala, že ona i vedení má naprosto nulovou toleranci 

k nevhodnému chování a sexuálnímu obtěžování. Dále bude iniciována schůzka s Katedrou 

primární pedagogiky, kam výuka tělocviku spadá, která bude vedena za pomocí facilitátora, 

aby se studující dozvěděli, jak byl případ řešen. Bude probíhat úzká spolupráce s právníky, 

aby mohl být tento případ detailně rozebrán. Dále by ráda uspořádal několik setkání se 

studujícími, aby byl proces sdělování informací otevřený a aby studující věděli, kam se obrátit 

a jak postupovat. Jako naprosto klíčovou vnímá komunikaci.  

Předseda Adam udělil slovo Terezii Poledníkové, spoluautorce zmíněné petice. 

Terezie Poledníková poděkovala za možnost vystoupit. Poděkovala předsedovi Adamovi za 

přesné shrnutí jejich motivace pro sepsání petice (viz výše). Je studentkou primární 

pedagogiky a je jednou z autorek petice na podporu vyučujících, kterých se kauza týká. Sama 

má s pedagogy pozitivní zkušenost a nelíbí se ji jednostranně vedená diskuze. Nařčení 

pedagogů pokládá za nepodložená. 

Sen. Frnka dodal, že on sám je studentem primární pedagogiky a sám se kurzů účastnil. 

Chování u těchto pedagogů nebylo profesionální a zpětně se domnívá, že už tenkrát se měl 

proti tomuto chování ozvat.  

Sen. Levíček hovořil o svém výstupu v pořadu 168 hodin na ČT. Případ vnímá jako selhání 

celé akademické obce a ohradil se proti tvrzení, které přednesla Terezie Poledníková. 

Univerzita navíc komunikovala, že k pochybení došlo, a tedy se nejedná o nepodložené 

tvrzení. Petici vnímá jako bezpředmětnou. To, že je učitel dobrý didakticky, neznamená, že je 

automaticky dobrý i po etické stránce. Dále poděkoval děkance, že byl s vyučujícími rozvázán 

pracovní poměr.  

Sen. Vrubel dodal, že by měla být vytvořena pravidla, aby mohlo být zabráněno dalším 

pochybením na jiných fakultách.  

Sen. Frýzová: Mrzí ji, že zde nejsou zástupci katedry, které se kauza týká. Zajímalo by ji, jak 

se na toto pochybení dívá zbytek katedry. Nepřipadá ji adekvátní, že nikdo z kolegů na 

problémové chování neupozornil.  

Prod. Vaďurová: V současné chvíli byl vedením katedry pověřen doc. Mužík, který již na 

kurzy dlouho nejezdí. 

Sen. Hala vidí zejména dvě zásadní vrstvy problému. První vrstva je míra nevhodného 

chování a druhá je vrstva nátlaku. Druhá zmiňovaná již nepřísluší řešit fakultě, ale ta již spadá 

do oblasti trestního práva.  

Děkanka Koryčánková souhlasí, že pokud existuje trestně právní rovina a pokud si je toho 

univerzita vědoma, měla by tuto skutečnost hlásit.  

Sen. Najvar působí na Katedře primární pedagogiky. Nemyslí si, že pomůže více školení a 

byrokracie, ale měli bychom cítit etickou rovinu. Myslí si, že fakultě škodí individuální 

mediální vystoupení. Domnívá se, že případ je často rámován tak, že existuje nové a staré 

vedení a doc. Němec z toho vychází tak, že nekonal – toto nedorozumění vzniká 

v individuálních mediálních vystoupeních. Dále je to narativ, že se to vědělo. Za sebe chce 

říct, že toto nevěděl, a to má k této katedře velmi blízko. Sám byl před 25 lety účastníkem 

těchto kurzů a je podle něj potřeba odlišovat konsenzuální dovádění od nevhodného chování. 
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Děkanka Koryčánková vždy říkala, že bývalý děkan konal a vždy konal v intencích, ve 

kterých mohl. Sama by byla velmi nerada, aby se vedení rozdělovalo na staré a nové. Zároveň 

nebylo jasné, koho média osloví, a proto se komunikace tříštila.  

Sen. Kamenický souhlasí se sen. Najvarem.  

Předseda Adam dal hlasovat o tom, zda dát slovo přítomnému novináři Tomáši Svobodovi 

ze Seznam zpráv, který navštívil senát a požádal o možnost vystoupit. 

 

Senát většinově hlasoval pro udělení slova Tomáši Svobodovi. 

 

Tomáš Svoboda: Oběti se na něj obrátily ze zoufalství; cítily, že nemají na fakultě zastání a 

bály se, že problematické chování bude dále pokračovat. Nejedná se o žádnou mediální 

kampaň. Dále potvrdil, že se jedná o dvě různé roviny a to, že je někdo vynikající ve svém 

oboru neznamená, že musí být eticky rovný. Od počátku také Seznam zprávy dávaly prostor 

vedení fakulty se vyjádřit, ten nebyl využit.  

 

(S dalšími příspěvky se do diskuze už nikdo nepřihlásil)  

Předseda Adam přečetl čtyři návrhy usnesení, které vznikly v úzké spolupráci s SK AS PdF 

(poděkoval za jejich formulaci sen. Levíčkovi a Bezůškovi). 

 
1. Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity odsuzuje jakékoliv projevy 

sexuálního obtěžování či neetického chování na půdě fakulty i univerzity. 

2. Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členy a členky 

akademické obce k aktivnímu přístupu k řešení problematiky sexuálního obtěžování a zároveň 

povzbuzuje k jeho komunikaci s kontaktními osobami fakulty či univerzity. 

3. Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá vedení fakulty a 

univerzity, aby, ve spolupráci s odborníky, zrevidovala současné postupy v záležitostech 

nevhodného chování a aby reflektovala lidský přístup v řešení takových situací. 

4. Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá pedagogy, kteří svým 

chováním porušují zásady etiky, aby takového počínání nejen zanechali, ale zároveň pro sebe 

vyvodili patřičné důsledky. 

 

Sen. Najvar vnímá 1. a 4. návrh usnesení jako redundantní. 4. usnesení mu připadá jako 

excentrické. Myslí si, že senátu nepřísluší vyzývat členy akademické obce k sebereflexi. 

Sen. Vrubel si myslí, že i tento návrh je dobrý; kdo si jej přečte, bude o něm přemýšlet a 

může přijít na to, že nevhodné chování se může týkat také chování u zkoušek, křiku na 

studující atd. 

Sen. Bezůšek reagoval na sen. Najvara. Při formulaci mu přišlo důležité toto téma otevírat.  

Sen. Najvar vnímá jako problematické, že ve 4. usnesení senát překračuje své pravomoci. 

Sen. Hala nerozumí, jak by měly být vyvozeny patřičné důsledky. 

Sen. Bezušek toto vnímá na rozhodnutí každého jednotlivce. 

Sen. Kratochvílová: nemělo by se poukazovat na chyby, ale spíše na pozitivní rovinu věci.  

Sen. Najvar by ještě rád rozlišil etiku profesní a lidskou. 

Předseda Adam dal po diskuzi hlasovat o jednotlivých návrzích na usnesení zvlášť: 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity odsuzuje jakékoliv projevy sexuálního 

obtěžování či neetického chování na půdě fakulty i univerzity.  

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0.  
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Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členy a členky akademické obce 

k aktivnímu přístupu k řešení problematiky sexuálního obtěžování a zároveň povzbuzuje k jeho 

komunikaci s kontaktními osobami fakulty či univerzity. 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1.  

 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá vedení fakulty a univerzity, aby, 

ve spolupráci s odborníky, zrevidovala současné postupy v záležitostech nevhodného chování a aby 

reflektovala lidský přístup v řešení takových situací. 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1.  

 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá pedagogy, kteří svým chováním 

porušují zásady etiky, aby takového počínání nejen zanechali, ale zároveň pro sebe vyvodili patřičné 

důsledky. 

Pro: 8, proti: 6, zdrželo se: 5.  

 

Sen. Bezůšek vznesl dotaz, jak by bylo možné 4. návrh usnesení pozměnit, aby bylo usnesení 

průchozí. Zároveň během diskuze společně se zbytkem AS PdF navrhl úpravu 4. usnesení:   

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členky a členy 

akademické obce k dodržování zásad etického jednání. 

 

Sen. Frýzová vnímá upravené usnesení jako příliš obecné.  

Sen. Bezůšek se navrhl opřít o etický kodex, ale ten zase mluví primárně o pracovnících a ne 

o studujících. Zeptal se, jestli je možné se na nějakém konsenzu domluvit. 

Sen. Najvar se domnívá, že čtvrté usnesení již nepřináší nic nového. 

Sen. Skalníková rozlišuje mezi tím, jestli apelujeme na jednotlivce nebo na skupinu. 

Předseda Adam nechal hlasovat o upraveném návrhu 4. usnesení.  

 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členky a členy akademické obce 

k dodržování zásad etického jednání. 

Pro: 13, proti: 0, zdrželo se: 6.  

 

5. Různé 

Předseda Adam neobdržel žádná konkrétní témata pro bod různé a rozhodl se proto zasedání 

ukončit. Poděkoval všem přítomným za aktivní přístup a diskuzi. 

 

Zapsal: Mgr. David Košatka 7. 2. 2023 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D. předseda AS PdF MU 13. 2. 2023 
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Usnesení ze 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Kratochvílovou a sen. Frnku 

jako skrutátory 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

 AS PdF MU schvaluje program 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2022/2023. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátce na proděkanku RNDr. Haně Svobodové, Ph.D., 

tak jak byla navržena děkankou. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátce na proděkanku PhDr. Heleně Vaďurové, Ph.D., 

M.Sc., tak jak byla navržena děkankou. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátce na proděkanku Mgr. Petře Vystrčilové, Ph.D., 

tak jak byla navržena děkankou. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátovi na proděkana prof. PhDr. Tomáši Janíkovi, 

Ph.D., M.Ed., tak jak byl navržen děkankou. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátovi na proděkana doc. Mgr. Tomáši Káňovi, 

Ph.D., tak jak byl navržen děkankou. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu kandidátovi na proděkana Mgr. et Mgr. Marku Lollokovi, 

Ph.D., tak jak byl navržen děkankou. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity odsuzuje jakékoliv projevy 

sexuálního obtěžování či neetického chování na půdě fakulty i univerzity. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členy a členky 

akademické obce k aktivnímu přístupu k řešení problematiky sexuálního obtěžování a 

zároveň povzbuzuje k jeho komunikaci s kontaktními osobami fakulty či univerzity. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá vedení fakulty a 

univerzity, aby, ve spolupráci s odborníky, zrevidovala současné postupy v záležitostech 

nevhodného chování a aby reflektovala lidský přístup v řešení takových situací. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity vyzývá členky a členy 

akademické obce k dodržování zásad etického jednání. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


